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Zápis č. 6

z jednání Zastupitelstva města Mnichovo Hradiště, které se uskutečnilo

dne 14. 11. 2022 od 17:00 hodin v/na sál ZŠ Studentská

Tento zápis není doslovným záznamem průběhu jednání.
Zápis zachycuje přítomné osoby, předložené návrhy, výsledky hlasování a přijatá usnesení.

Přítomni: Mgr. Ondřej Lochman , Ph.D., Mgr. Jiří Bína, Ing. Jan Mareš, Bc. Hana Otáhalová, Bc.
Martin Bígl, Mgr. Vladimír Čermák, Ing. Pavel Břicháček, Ing. Jiří Plíhal, František Ouředník, Bc.
Edita Řezáčová, PhDr. Lenka Sosnovcová, Mgr. Vendula Šeflová, Jan Čížek DiS., Luboš Dvořáček, Jiří
Havel, Mgr. Terezie Nohýnková, Mgr. Soňa Razáková, Václav Rylich, Lenka Dutková
Omluveni: Mgr. Eva Hajzlerová, Ondřej Knobloch
Pozdější příchod: Ing. Karel Maděra, Jaroslav Trpkoš
Pracovníci městského úřadu: Ing. Pavel Král, Ing. Radek Matějů, Bc. Stanislava Picková, Mgr. Jan
Podlipský, Eva Štancíková, Ing. Václav Veselý, Ing. Petr Vojtek
Tajemník: Mgr. Kamila Galetková
Zapisovatel: Jitka Libichová
Ověřovatelé zápisu: Luboš Dvořáček, Mgr. Vendula Šeflová
Návrhová komise: PhDr. Lenka Sosnovcová, Ing. Pavel Břicháček

Program jednání:

1 - Slib zastupitele města
2 - Volba návrhové komise
3 - Jmenování ověřovatelů zápisu
4 - Schválení programu jednání
5 - Zpráva o činnosti rady města
6 - Zprávy z Kontrolního výboru a Finančního výboru
7 - Převody nemovitostí - Návrh na narovnání vlastnických vztahů v k. ú. Mnichovo Hradiště - COOP
Mnichovo Hradiště
8 - Převody nemovitostí - Odkup pozemku - Povodí Labe, s. p. - retenční nádrž Hoškovice
9 - Převody nemovitostí - bezúplatný převod pozemku p. č. 259/434 v k. ú. Sychrov nad Jizerou
10 - Převody nemovitostí - Žádost o prodej části pozemku p. č. 868 v k. ú. Veselá u Mnichova
Hradiště
11 - Příspěvek na použití vlastní výpočetní techniky
12 - Změna rozpočtu - rozpočtové opatření 5/2022
13 - Dotační program 2022 - 3. kolo
14 - Určení pověřeného člena zastupitelstva města pro územní plán města Mnichovo Hradiště
15 - Pověření určeného člena zastupitelstva města řízením Městské policie Mnichovo Hradiště
16 - Petice za přemístění skateparku v Mnichově Hradišti
17 - Různé
18 - Interpelace občanů

1 - Slib zastupitele města - předkládá: Mgr. Ondřej Lochman , Ph.D.
Důvodová zpráva:

Dne 31.10.2022 obdržel starosta města v souladu s § 55 odst. 2) písm. b) zákona 491/2001 Sb., o
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volbách do zastupitelstev obcí a o změně a doplnění některých dalších zákonů, v platném znění,
písemnou rezignaci na mandát člena zastupitelstva města od pana Aleše Rychlého. Z citovaného
zákona vyplývá, že mandát končí dnem, kdy rezignaci starosta města převezme. Podle § 56 odst. 1)
nastupuje na uvolněné místo náhradník z kandidátní listiny téže volební strany v pořadí podle § 45
odst. 5, a to dnem následujícím po dni, kdy došlo k zániku mandátu, což je v tomto případě Lenka
Dutková za "ŽIJEME PRO HRADIŠTĚ". Náhradník nastupuje dnem následujícím po dni, kdy došlo k
zániku mandátu, což je 01.11.2022. Dle odstavce 2) § 56 zákona 491/2001 Sb.

Rada města projednala dne 31.10.2022 a předala nastoupenému členu zastupitelstva do 15 dnů poté,
co se mandát uprázdní, osvědčení o tom, že se stal členem zastupitelstva obce a kterým dnem se jím
stal (dne 01.11.2022).

Nový člen zastupitelstva složí před započetím jednání zastupitelstva slib podle § 69 odst. 2) a 3)
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, tak, aby byl již platným, hlasujícím členem
zastupitelstva.

Přílohy:
Příloha č. 1: slib.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Mgr. Galetková (zaznam: 0:00:47 - 0:02:52)

usnesení č. 142/2022 - b e r e  n a  v ě d o m í

Zastupitelstvo města bere na vědomí složení slibu nového člena zastupitelstva města, kterým podle §
69 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích v platném znění se dne 01. listopadu 2022 stala z kandidátní
l is t iny  "ŽIJEME  PRO  HRADIŠTĚ"  Lenka  Dutková,  bytem  Mnichovo  Hradiště ,
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V.
Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

2 - Volba návrhové komise - předkládá: Mgr. Ondřej Lochman , Ph.D.
Důvodová zpráva:

Na začátku každého jednání zastupitelstva města je třeba zvolit návrhovou komisi.
Na členy návrhové komise dnešního jednání zastupitelstva města jsou navrženi:

PhDr. Lenka Sosnovcová,
Ing. Karel Maděra.

usnesení č. 143/2022 - volí

Zastupitelstvo  města  volí  návrhovou  komisi  ve  složení:  PhDr.  Lenka  Sosnovcová,  Ing.  Pavel
Břicháček.
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Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 18 (M. Bígl, J. Bína, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, O.
Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V.
Rylich, E. Řezáčová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 2 (P. Břicháček, L. Sosnovcová)
Během jednání přišli: Ing. Karel Maděra
Během jednání odešli: Jaroslav Trpkoš

3 - Jmenování ověřovatelů zápisu - předkládá: Mgr. Ondřej Lochman , Ph.D.
Důvodová zpráva:

Na začátku každého jednání zastupitelstva města je třeba jmenovat ověřovatele zápisu z tohoto
jednání. Na ověřovatele zápisu z dnešního jednání zastupitelstva města jsou navrženi:

Mgr. Vendula Šeflová,
Luboš Dvořáček.

usnesení č. 144/2022 - j m e n u j e

Zastupitelstvo města jmenuje ověřovatele zápisu ve složení: Mgr. Vendula Šeflová, Luboš Dvořáček.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, J. Havel, O.
Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V.
Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 2 (L. Dvořáček, V. Šeflová)
Během jednání přišli: Jaroslav Trpkoš, Ing. Karel Maděra
Během jednání odešli: Jaroslav Trpkoš

4 - Schválení programu jednání - předkládá: Mgr. Ondřej Lochman , Ph.D.
Důvodová zpráva:

Návrh programu dnešního jednání je připojen v příloze.

Přílohy:
Příloha č. 1: 01_Program_14_11_2022.pdf

usnesení č. 145/2022 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje předložený návrh programu dnešního jednání.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 21 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S.
Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.
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5 - Zpráva o činnosti rady města - předkládá: Mgr. Ondřej Lochman , Ph.D.
Důvodová zpráva:

Rada města v době od jednání zastupitelstva města konaného 05.09.2022 zasedala k dnešnímu dni
(01.11.2022) v těchto termínech: 19.09.2022, 03.10.2022, 17.10.2022 a 31.10.2022.

Další plánované zasedání rady města se uskuteční 14.11.2022.

Členům zastupitelstva, kteří nejsou členy rady města, jsou z jednotlivých zasedání rady města dávány
přehledy  usnesení  do  datového  skladu  bezprostředně  po  jejich  vyhotovení.  Dále  jsou  usnesení
zveřejňována na webu města.

usnesení č. 146/2022 - b e r e  n a  v ě d o m í

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti rady města za uplynulé období od 06.09.2022
do 14.11.2022.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 21 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S.
Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

6 - Zprávy z Kontrolního výboru a Finančního výboru - předkládá: Mgr. Ondřej Lochman ,
Ph.D.
Důvodová zpráva:

Na každém jednání zastupitelstva města jsou jejich předsedy předkládány zprávy z Kontrolního
výboru a Finančního výboru.

Diskuze: Ing. Plíhal, Trpkoš, Ing. Maděra (zaznam: 0:12:57 - 0:15:29)

usnesení č. 147/2022 - b e r e  n a  v ě d o m í

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávy z Kontrolního výboru a Finančního výboru.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 21 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S.
Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

7 - Převody nemovitostí - Návrh na narovnání vlastnických vztahů v k. ú. Mnichovo
Hradiště - COOP Mnichovo Hradiště - předkládá: Ing. Jan Mareš
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Důvodová zpráva:

Žadatel:  COOP Mnichovo Hradiště,  družstvo,  IČ 00 031 798,  se sídlem Turnovská 21,  295 01
Mnichovo Hradiště

Pozemky ve vlastnictví města v k. ú. Mnichovo Hradiště:
p. č. 2628/153 o výměře 132 m2 zastavěná plocha a nádvoří (součástí je budova č. p. 1453 – stavba
pro obchod - ve vlastnictví žadatele)
p. č. 2628/102 o výměře 2606 m2 ovocný sad – k odkupu část pozemku o výměře cca 370 m2

Popis návrhu: žadatel vlastní budovu č. p. 1453 v ulici Sukova, Mnichovo Hradiště. Pozemek pod
touto budovou (výše uvedený) je vlastnictvím města Mnichovo Hradiště. V současné době je objekt
pronajímán  k  pohostinské  činnosti.  Žadatel  navrhuje  narovnání  vlastnických  vztahů,  přičemž
preferuje  prodej  stavby  v  jeho  vlastnictví  do  majetku  města  za  cenu  stanovenou  znaleckým
posudkem ve výši 3.680.000 Kč.

Další možností je prodej pozemků ve vlastnictví města (p. č. 2628/153 a části pozemku p. č. 2628/105
o výměře cca 370 m2), dle zákresu, žadateli.

Vyjádření odboru IKH: část pozemku p. č. 2628/102 a pozemek p. č. 2628/153 je určen k zastavění
stavbou pro bydlení. Část pozemku p. č. 2628/102 je navržena pro rozvoj veřejné zeleně. Odbor IKH
doporučuje koupi budovy od žadatele do majetku města s ohledem na sjednocení daného území a
možnost jeho využití v souladu s ÚP.

Vyjádření rady města: rada města doporučuje odkup budovy dle návrhu usnesení.

Vyjádření FŠO: v případě odkupu přidat do návrhu rozpočtu na příští rok.

Přílohy:
Příloha č. 1: COOP_MH_situace.pdf
Příloha č. 2: znalecky_posudek_Salabka.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Ing. Král, Ing. Mareš (zaznam: 0:15:34 - 0:20:26)

usnesení č. 148/2022 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje odkup nemovité věci, budovy s číslem popisným 1453, Mnichovo
Hradiště – stavba pro obchod - na pozemku p. č. 2628/153 v k. ú. Mnichovo Hradiště od společnosti
COOP Mnichovo Hradiště, družstvo, IČ 00 031 798, se sídlem Turnovská 21, 295 01 Mnichovo
Hradiště, za kupní cenu ve výši 3.680.000 Kč.

Z: vedoucí odboru IKH
T: 30.06.2023

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S.
Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 1 (V. Šeflová)
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Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

8 - Převody nemovitostí - Odkup pozemku - Povodí Labe, s. p. - retenční nádrž Hoškovice
- předkládá: Ing. Jan Mareš
Důvodová zpráva:

Vlastník : Povodí Labe, státní podnik, IČ 70890005, se sídlem Víta Nejedlého 951/8, 500 03 Hradec
Králové - Slezské Předměstí

Pozemek: p. č. 642/3 vodní plocha - koryto vodního toku umělé o celkové výměře 7525 m2 v k. ú.
Hoškovice, část pozemku k odkupu dle záborového elaborátu o výměře cca 247 m2

Popis návrhu na odkup pozemku: V rámci dokončené investiční akce města Mnichovo Hradiště
"Retenční nádrž Mnichovo Hradiště - Hoškovice" byla část stavby umístěna na pozemku Povodí Labe,
s. p. Po dokončení stavby pro narovnání vlastnických vztahů požaduje vlastník prodej zasažené části
pozemku městu Mnichovo Hradiště za cenu určenou znaleckým posudkem.

Znalecký  posudek bude vypracován po  zaměření  a  oddělení  příslušné  části  pozemku.  V  tomto
případě se nejedná o strategický pozemek, kupní cena bude cenou obvyklou v daném místě a čase.

Vyjádření odboru IKH: odbor IKH doporučuje odkup pozemku dle návrhu usnesení s ohledem na
záborový elaborát - tj. skutečné zaměření stavby v terénu.

Vyjádření rady města: rada města doporučuje odkup pozemku dle návrhu usnesení.

Vyjádření FŠO: po případném schválení je potřeba začlenit do rozpočtu.

Přílohy:
Příloha č. 1: situace_642_3_Hoskovice_Povodi_Labe_s.p..pdf
Příloha č. 2: zabor_Povodi_Labe.pdf

Diskuze: Ing. Král, Ing. Plíhal (zaznam: 0:20:37 - 0:23:03)

usnesení č. 149/2022 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje odkup části pozemku p. č. 642/3 vodní plocha - koryto vodního toku
umělé o výměře cca 247 m2 v k. ú. Hoškovice, dle přibližného zákresu, od Povodí Labe, státní podnik,
IČ 708 90 005, se sídlem Víta Nejedlého 951/8, 500 03 Hradec Králové - Slezské Předměstí, za cenu
určenou znaleckým posudkem.

Z: vedoucí odboru IKH
T: 30.06.2023

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 21 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S.
Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 0
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Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

9 - Převody nemovitostí - bezúplatný převod pozemku p. č. 259/434 v k. ú. Sychrov nad
Jizerou - předkládá: Ing. Jan Mareš
Důvodová zpráva:

Vlastník: xxxxxxxxxxxxxxx, trvale bytem xxxxxxxxxxxxx, xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

Pozemek: p. č. 259/434 o výměře 1619 m2 orná půda v k. ú. Sychrov nad Jizerou, nově vzniklý
oddělením od pozemku p. č. 259/133 v k. ú. Sychrov nad Jizerou na základě GP 477-734/2021.

Popis návrhu na převod pozemku: Na základě uzavřené plánovací smlouvy k 5. etapě lokality za
zámkem, a s ní související smlouvy o uzavření budoucí smlouvy darovací, předkládá vlastník návrh
na bezúplatný převod nově vzniklého pozemku, na kterém se nachází zelená plocha parková dle
zpracované projektové dokumentace.  Protože se jedná o převod nemovitých věcí (dar pozemku),
který nebyl plánovací smlouvou a souvisejícími smlouvami budoucími projednán, musí toto nabytí
majetku projednat zastupitelstvo města (zastupitelstvo města při schvalování plánovací smlouvy v
roce 2016 projednávalo pouze nabytí infrastruktury, nikoli pozemků).

Vyjádření odboru IKH: zbylé zelené plochy při komunikacích budou předány společně s předáním
komunikací v dané lokalitě. Odbor IKH doporučuje přijetí daru dle návrhu usnesení.

Vyjádření rady města: rada města doporučuje převod pozemku dle návrhu usnesení.

Vyjádření FŠO: není relevantní

Přílohy:
Příloha č. 1: situace_259_434_Hnevousice_5_etapa.pdf

Diskuze: Ing. Král, Ing. Mareš (zaznam: 0:23:07- 0:27:07)

usnesení č. 150/2022 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatné nabytí (přijetí daru) pozemku p. č. 259/434 o výměře 1619
m2 orná půda v k. ú. Mnichovo Hradiště, nově vzniklého oddělením od pozemku p. č. 259/133 v k. ú.
Sychrov  nad  Jizerou  na  základě  GP  477-734/2021,  od  pana  xxxxxxxxxxxxxxxxx,  trvale  bytem
xxxxxxxxxxxxx, xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx.

Z: vedoucí odboru IKH
T: 31.12.2022

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S.
Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 1 (V. Šeflová)
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.
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10 - Převody nemovitostí - Žádost o prodej části pozemku p. č. 868 v k. ú. Veselá u
Mnichova Hradiště - předkládá: Ing. Jan Mareš
Důvodová zpráva:

Žadatel: xxxxxxxxxxxxxxx, trvale bytem xxxxxxxxxxx, xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

Pozemek: p. č.  868 o výměře cca 932 m2  ostatní plocha -  ostatní komunikace v k. ú. Veselá u
Mnichova Hradiště

Popis žádosti o prodej části pozemku: bližší odůvodnění podání žádosti žadatel neuvedl. Žadatel je
vlastníkem sousedních pozemků. Požadovaná část pozemku v k. ú. Veselá u Mnichova Hradiště již
neslouží jako komunikace a její část rozděluje pozemky ve vlastnictví žadatele. 

Návrh ceny za prodej části pozemku: 257 Kč/m2

Vyjádření odboru IKH: předmětná část pozemku je pro město nepotřebná. Pro širší informaci však
předkládáme situační snímek s pozemky města v k. ú. Veselá u Mnichova Hradiště, mimo jiné i v
dané lokalitě. Pokud zastupitelstvo města schválí prodej předmětné části pozemku, bude odbor IKH
řešit narovnání vlastnických vztahů ke zbylým částem pozemku, které jsou v daném místě zaužívány,
ale  vlastnicky  jejich  užívání  není  vyřešeno.  V  případě souhlasu s  prodejem části  pozemku a  s
ohledem na sjednocení žadatelových pozemků je nabídnutá cena za prodej části pozemku nízká. Při
obdobných prodejích v místní části Veselá byly části pozemků, jimiž si žadatelé zvětšili zahradu k
rodinnému domu, v nedávné době prodávány za 1.000 Kč/m2.

Vyjádření OV: uváděný pozemek je využíván majiteli sousedních parcel jako veřejná cesta pro přístup
zemědělské techniky k obdělávání pozemků podél pole v letní sezóně. Vyjádření za OV - prodej
pozemku nedoporučujeme vzhledem k zachování cesty.

Vyjádření rady města: rada města nedoporučuje prodej části pozemku.

Vyjádření FŠO: není relevantní

Přílohy:
Příloha č. 1: situace_868_vesela_u_MH.pdf
Příloha č. 2: LV_10001_Vesela.pdf

Diskuze: Ing. Král, Ing. Mareš, Ing. Plíhal, Ing. Břicháček (zaznam: 0:27:08 - 0:31:26)

usnesení č. 151/2022 - n e s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města neschvaluje prodej části pozemku p. č. 868 o výměře cca 138 m2 ostatní plocha
- ostatní komunikace v k. ú. Veselá u Mnichova Hradiště, dle zákresu, panu xxxxxxxxxxxxxxxx, trvale
bytem xxxxxxxxxxx, xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx.

Z: vedoucí odboru IKH
T: 30.11.2022 (informovat žadatele)

Usnesení bylo: PŘIJATO
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Hlasování: Pro: 21 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S.
Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

11 - Příspěvek na použití vlastní výpočetní techniky - předkládá: Ing. Václav Veselý
Důvodová zpráva:

Po celé minulé volební období byl radním poskytován roční příspěvek na používání vlastní výpočetní
techniky. Důvodem pro poskytnutí tohoto příspěvku (místo nákupu nových notebooků radním) byl
ten, že radním odpadá starost a péče o obecní majetek a město nemusí řešit opravy a údržbu. Dále
bylo přihlédnuto k tomu, že radní mají notebooky svoje. Částka byla v minulém volebním období
stanovena  na  7.275,-  Kč,  což  je  v  čisté  mzdě  5.004  Kč.  Částka  vycházela  z  hodnoty  jednoho
notebooku  na  volební  období.  Pro  aktuální  volební  období  je  navržen  stejný  způsob  řešení  tj.
poskytnutí ročního příspěvku ve výše uvedené výši až do roku 2026 včetně.

Diskuze: Ing. Veselý, Ing. Plíhal (viz záznam: 0:31:35 - 0:33:23)

usnesení č. 152/2022 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí příspěvku na použití vlastní výpočetní techniky ve výši
7.275 Kč ročně každému členu rady města Mnichovo Hradiště po dobu výkonu jejich funkce do roku
2026 včetně. Příspěvek bude vyplacen vždy v odměně za měsíc leden, poprvé v roce 2023.

Z: vedoucí FŠO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 21 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S.
Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

12 - Změna rozpočtu - rozpočtové opatření 5/2022 - předkládá: Ing. Václav Veselý
Důvodová zpráva:

Obsahem návrhu změny rozpočtu č. 5/2022 jsou jak úpravy na straně příjmů, tak na straně výdajů.

V příjmech jsou provedeny tyto úpravy. V daňových příjmech je navrženo navýšení daně z příjmů
fyzických  osob,  právnických  osob  a  daně  z  hazardních  a  technických  her.  Dále  je  v  rozpočtu
zohledněno zatřídění daně z příjmů právnických osob za obce (zároveň i ve výdajích) a drobné
úpravy u místních poplatků. V rámci dotací je do rozpočtu promítnuto přijetí a zapojení finančních
prostředků na volby do zastupitelstev obcí, přijetí dotace na MAP III a dotace na obnovu památek.
Zároveň jsou ale sníženy očekávané příjmy dotací z důvodu vyúčtování dotace na Ukrajinu a převodu
Lávky u Černé silnice (a s ní související dotace a příspěvek obce Klášter) do roku 2023. Dále je
navrženo nepřevádět celou rozpočtovanou částku z hospodářské činnosti do rozpočtu, ale převod (ve
vyšší částce) ponechat až na příští rok. V rámci nedaňových příjmů je v rozpočtu potřeba zohlednit
dar fondu Škoda-Auto na sdílená kola. U kapitálových příjmů jsou srovnány prodeje pozemků na
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aktuální skutečnost.

Rekapitulace příjmů: Částka
- navýšení z důvodu vyššího plnění 8.720.000,-
- průtokové dotace, zatřídění daně z příjmu 3.841.000,-
- převod dotace na lávku u Černé silnice do roku 2023 -15.543.000,-
- převod finančních prostředků z hospodářské činnosti do rozpočtu
(ponecháno na rok 2023) -5.000.000,-

Celková úprava příjmů -7.982.000,-

Ve výdajích je navrženo více typů úprav. Jedná se o zapojení průtokových dotací, financí na volby a
daně z  příjmu právnických osob za obce,  převody v  rámci  paragrafů a  v  rámci  investičních a
neinvestičních výdajů, navýšení výdajů na některé konkrétní akce, snížení výdajů z důvodu nižších
skutečných výdajů nebo z důvodu přesunu do rozpočtu 2023.

Rekapitulace výdajů: Částka
- zapojení průtokových dotací, voleb, daně z příjmu 3.383.000,-
- převody v rámci paragrafů a v rámci inv/neinv výdajů (nezapočítává se do
celkové změny) 3.000.000,-

- navýšení výdajů na konkrétní akce 1.666.000,-
- snížení výdajů z důvodu nižší vysoutěžené/uhrazené částky -6.430.000,-
- snížení výdajů z důvodu jejich převodu ro roku 2023 -43.470.000,-
Celkové úprava výdajů -44.851.000,-

Jednotlivé upravované položky příjmů a výdajů jsou uvedeny v příloze materiálu. Kromě úpravy
příjmů a výdajů je navrženo také zvýšení nákladů hospodářské činnosti o 400.000,- Kč z důvodu
rekonstrukce prázdných bytů.

Navrženou změnou dochází  ke snížení schodku rozpočtu o 36.869.000,-  Kč na celkový schodek
19.637.000,- Kč. Schodek je financován ze zůstatku finančních prostředků z roku 2021. Plánovaný
zůstatek  finančních  prostředků  na  účtech  města  k  31.12.2022  činí  93.184.000.  Kč.  Náklady
hospodářské činnosti se úpravou se zvyšují na 13.494.000 Kč a předpokládaná ztráta hospodářské
činnosti se zvyšuje na 624.000 Kč.

Přílohy:
Příloha č. 1: 5._RO_2022_ZaM.pdf

Diskuze: Ing. Veselý, Ing. Plíhal, Ing. Mareš (viz záznam: 0:33:25 - 0:43:45)

usnesení č. 153/2022 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č.  5/2022 dle přiloženého
návrhu.

Z: vedoucí FŠO
T: ihned
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Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 21 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S.
Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. 154/2022 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje úpravu Plánu hospodářské činnosti na rok 2022 dle návrhu takto:
- Náklady celkem 13.494.000 Kč,
- Výnosy celkem  12.870.000 Kč,
- Hospodářský výsledek – ztráta 624.000 Kč.

Z: vedoucí FŠO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 21 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S.
Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. 155/2022 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje v rámci změny rozpočtu č. 5/2022 převod finančních prostředků z
rozpočtu do fondu pro poskytování dotací – Dotační program – ve výši 700.000 Kč.

Z: vedoucí FŠO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 21 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S.
Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

13 - Dotační program 2022 - 3. kolo - předkládá: Ing. Jan Mareš
Důvodová zpráva:

Od roku 2016 je rozdělována finanční podpora místním spolkům a fyzickým osobám vykonávající
veřejně prospěšnou činnost v oblasti sportu a tělovýchovy, kulturně společenských aktivit, podpory
místních tradic,  volnočasových a  vzdělávacích aktivit  dětí,  mládeže,  seniorů či  dalších cílových
skupin pomocí Dotačního programu města. Aktuální znění Dotačního programu bylo schváleno v
prosinci 2021, kdy se zvýšila hranice daru na 10.000 Kč.

V rámci  jednotlivých tematických oblastí  se  může žádat  ve  druhém a třetím kole  o  dotaci  na
jednorázové veřejné projekty a akce (max. 90 %), spolupráce s oficiálními partnerskými městy (max.
90 %) a investice (max. 20 %).
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Celkem bylo ve třetím kole dotačního programu pro rok 2022 podáno 13 žádostí o finanční podporu z
toho 10 na jednorázové veřejné projekty a akce (224.850 Kč) a 3 na investice (1.622.151 Kč). 

Rozhodnutí o udělení dotace a o její výši připadá ve čtyřech případech zastupitelstvu města. Jedná se
o žádosti  DPS Zvonky (spolupráce s  partnerskými městy),  TJ  Sokol  MH, MSK a ŘK farnosti  -
Děkanství Mnichovo Hradiště (investice). V případě žádostí na investici získali všichni tři žadatelé
podporu od vyšších územněsprávních celků nebo nadačních fondů.

Do 31.08.2022 bylo Dotačním programem rozděleno 2.484.000 Kč z rozpočtovaných 2.500.000 Kč a
68.600  Kč  ze  150.000  Kč  na  dary.  Rozdělení  dotací  je  možné  pouze  v  případě  schválení  5.
rozpočtového opatření v předchozích bodech, kde je návrh na zvýšení kapitoly dotačního programu a
dotačního fondu o 700.000 Kč.

Přílohy:
Příloha č. 1: Dotacni_program_2022_3._kolo_zapis.pdf
Příloha č. 2: Dotacni_program_2022_3._kolo.pdf
Příloha č. 3: Dotacni_program_2022_rozdelene_dotace_do_31.8.2022.pdf
Příloha č. 4: Dotacni_program_2022_3._kolo_pro_ZM.pdf
Příloha č. 5: Darovaci_smlouva_na_projekt.pdf
Příloha č. 6: Smlouva_o_dotaci_na_INVESTICI.pdf

Diskuze: Ing. Mareš (viz záznam: 0:43:50 - 0:51:43)
Ing. Mareš je statutárem TJ Sokol - proto se zdrží hlasování

usnesení č. 156/2022 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu města na rok 2022 v rámci Dotačního
programu 2022 dle tabulky.

JID název organizace sídlo IČO zastoupené název projektu typ žádosti žádáno o
doporučeno

dotační
komisí

schváleno/
doporučeno

RaMě
Schváleno

ZaMě

32260/2022 Zvonky, z.s. Palackého 38,
Mnichovo Hradiště 62453106 Ladislavem

Hejlem
Doprava pěveckých sborů Continuo
a Zvonky do Erzhausenu

jednorázová
akce 50 000 Kč 50 000 Kč 50 000 Kč 50 000 Kč

30547/2022 TJ.SOKOL Mnichovo
Hradiště

Víta Nejedlého 596,
Mnichovo Hradiště 67675174 Jiřím

Skřivanem
rekonstrukce stropu a střechy nad
šatnami a instalace schodišťové
plošiny

investice 72 500 Kč 72 500 Kč 72 500 Kč 72 500 Kč

31539/2022 Mnichovohradišťský
sportovní klub z.s.

Klášterská 882,
Mnichovo Hradiště 18621937 Ondřejem

Knoblochem Rekonstrukce tribuny MSK investice 109 651 Kč 109 651 Kč 109 651 Kč 109 651 Kč

33609/2022
Řím.-kat. farnost -
Děkanství Mnichovo
Hradiště

1. máje 232, Mnichovo
Hradiště 42717159 Pavlem

Machem Rekonstrukce farního areálu investice 1 440 000
Kč 1 440 000 Kč 540 000 Kč 540 000 Kč

Zastupitelstvo města zároveň schvaluje veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města
na rok 2022.

Z: 1. místostarosta města
T: 30.11.2022 (podpis smluv)

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V.
Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 1 (J. Mareš)
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.
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14 - Určení pověřeného člena zastupitelstva města pro územní plán města Mnichovo
Hradiště - předkládá: Ing. Jan Mareš
Diskuze: Ing. Plíhal, Ing. Mareš (viz záznam: 0:51:54 - 0:56:10)

usnesení č. 157/2022 - p o v ě ř u j e

Zastupitelstvo města  pověřuje  v  souladu se  zákonem č.  183/2006 Sb.,  o  územním plánování  a
stavebním řádu (stavební zákon), v platném znění, pro volební období 2022-2026 Ing. Jana Mareše
pro  spolupráci  s  pořizovatelem  na  územně  plánovacích  dokumentacích  a  územně  plánovacích
podkladech Města Mnichovo Hradiště.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V.
Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 1 (J. Mareš)
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

15 - Pověření určeného člena zastupitelstva města řízením Městské policie Mnichovo
Hradiště - předkládá: Mgr. Ondřej Lochman , Ph.D.
Diskuze: Ing. Plíhal (viz záznam: 0:56:18 - 0:58:09)

usnesení č. 158/2022 - p o v ě ř u j e

Zastupitelstvo města pověřuje dle § 3 odst. 1 zák. č. 553/1991 Sb., o obecní policii, v platném znění,
Ondřeje Knoblocha jako člena zastupitelstva města řízením Městské policie Mnichovo Hradiště s
platností od 15.11.2022 ve volebním období 2022 - 2026.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 21 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S.
Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

16 - Petice za přemístění skateparku v Mnichově Hradišti - předkládá: Ing. Jan Mareš
Důvodová zpráva:

Dne 31.08.2022 byla na podatelnu doručena petice podepsaná převážně obyvateli lokality Nad Dolci
za přemístění skateparku v návaznosti na rozpracovaný projekt modernizace skateparku.
Důvod proč si jej na současném místě nepřejí je hluk, shlukování mladistvých a jejich aktivity v
rozporu s dobrými mravy (nepořádek, rušení nočního klidu apod.)
Navrhují řešení přemístěním skateparku do lokality u Jizery.

RaMě na svém jednání 19.09.2022 pod č. usnesení 477 uložila předložit petici zastupitelstvu města.

Umístění skateparku je v souladu s aktuálně platným územním plánem města, kde v předmětné
lokalitě bývalého letního kina je umístěna plocha pro sport a rekreaci. V rámci pořizování územního
plánu si nikdo na toto nestěžoval a ani nenavrhoval změnu využití plochy. Současný skatepark zde
vznikl okolo roku 2000, kdy ještě v lokalitě Nad Dolci žádná zástavba nebyla. Stavebníci si tak
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vybírali pozemky k umístění jejich nemovitosti s vědomím existence tohoto zařízení. 

Názor architekta města: "Já se k názoru, že by skatepark měl být přesunut dolů k Jizeře nekloním.
Skatepark je primárně dětské hřiště - i když pro starší děti. Není to primárně místo pro organizovaný
sport. Domnívám se, že je zásadní, aby občané měli nad tímto místem přímou přirozenou kontrolu.
Jsou to jejich děti - ne "nějací cizí výrostci“.  Tedy to, že je skatepark na doslech a dohled od obytné
zóny je  v  principu v  pořádku -  v  momentě,  kdy tomu tak nebude,  zakládá se  tím prostředí  s
potenciálem problému s drogami. To určitě nechce nikdo."

Názor velitele MP: "Případné vymístění skateparku ze současného umístění by zmíněné negativní
skutečnosti  nejspíš  neodstranilo.  Ba  možná  naopak.  Lokality  bez  využití  nabádají  ke  scházení
mládeže "za bukem".  V minulých čtyřech letech nepamatuji,  že by se řešili  stížnosti  na rušení
nočního klidu zapříčiněné skateparkem. Strážníci  lokalitu pravidelně kontrolují.  Nový skatepark
bude mít z mého pohledu spíše pozitivní vliv na pořádek v areálu. Současně plánujeme umístění
kamerového bodu, který by bezpečnost a pořádek v lokalitě vylepšil."

Na realizaci nového skateparku bude potřeba získat stavební povolení, kde mohou sousedé uplatnit
své námitky. 

Přílohy:
Příloha č. 1: Petice_skatepark.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Ing. Mareš, pí Havlíková (zástupce občanů Nad Dolci), PhDr. Sosnovcová, Mgr.
Lochman, Mgr. Šeflová, Bc. Volf, Ing. Břicháček (viz záznam: 0:58:19 - 1:26:57)

usnesení č. 159/2022 - b e r e  n a  v ě d o m í

Zastupitelstvo města bere na vědomí petici 65 občanů města za změnu umístění skateparku.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 21 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S.
Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. 160/2022 - podporuje

Zastupitelstvo města podporuje nadále projekt modernizace skateparku, tak jak je navržen v lokalitě
bývalého  přírodního  kina  s  tím,  že  budoucí  provoz  sportoviště  bude  pravidelně  monitorován
městskou policií.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 21 (M. Bígl, J. Bína, P. Břicháček, V. Čermák, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J.
Havel, O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S.
Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová, J. Trpkoš), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.
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17 - Různé - předkládá: Mgr. Ondřej Lochman , Ph.D.
Důvodová zpráva:

Bod pro operativní  projednávání aktuálních záležitostí,  které nemohly být připraveny v řádném
termínu. 

Diskuze: Další jednání ZaMě je plánováno na středu 07.12.2022 v místním kině od 17 hodin.

18 - Interpelace občanů - předkládá: Mgr. Ondřej Lochman , Ph.D.
Důvodová zpráva:

Podle jednacího řádu ZaMě musí být nejpozději v 19:00 hod. umožněno občanům města vystoupit na
jednání ZaMě (interpelace).

Diskuze: Nebyly.

 
Ing. Jiří Plíhal
starosta
 

Ing. Jan Mareš
místostarosta

 
Luboš Dvořáček
ověřovatel
 

Mgr. Vendula Šeflová
ověřovatel

 
 

Seznam všech příloh (č. bodu/č. přílohy):
1/1 - slib.pdf
4/1 - 01_Program_14_11_2022.pdf
7/1 - COOP_MH_situace.pdf
7/2 - znalecky_posudek_Salabka.pdf
8/1 - situace_642_3_Hoskovice_Povodi_Labe_s.p..pdf
8/2 - zabor_Povodi_Labe.pdf
9/1 - situace_259_434_Hnevousice_5_etapa.pdf
10/1 - situace_868_vesela_u_MH.pdf
10/2 - LV_10001_Vesela.pdf
12/1 - 5._RO_2022_ZaM.pdf
13/1 - Dotacni_program_2022_3._kolo_zapis.pdf
13/2 - Dotacni_program_2022_3._kolo.pdf
13/3 - Dotacni_program_2022_rozdelene_dotace_do_31.8.2022.pdf
13/4 - Dotacni_program_2022_3._kolo_pro_ZM.pdf
13/5 - Darovaci_smlouva_na_projekt.pdf
13/6 - Smlouva_o_dotaci_na_INVESTICI.pdf
16/1 - Petice_skatepark.pdf

Jednání bylo ukončeno v 18:40 hodin.
Zápis byl vyhotoven 28. listopadu 2022.


